
 

ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ 

သတင္းစာစဥ္
အမွတ္ (၂၄)၊ ေဖေဖာ္ဝါရီ ၇ ရက္၊ ၂ဝ၁၇

၁

ေဖေဖာ္၀ါရီ ၂၊ ၂၀၁၇     
       
ေျမာင္းျမၿမိဳ႕နယ္၊ တ္ိုင္းေဒသႀကီးကိုယ္ 

စားလွယ္မွ တင္သြင္းသည့္အဆုိအား 
တရားသူႀကီးခ်ဳပ္က  ကန္႔ကြက္ေၾကာင္းႏွင့္ 
အဆိုအား ဧရာဝတီတိုုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ 
ေတာ္တြင္  ေဆြးေႏြးရန္မသင့္ေၾကာင္း ကန္႔ 
ကြက္ခ့ဲသည္။

တရားသူႀကီးအခ်ဳိ႕၏ အဂတိလိုက္စားမႈ 
မ်ားကို တုိက္ဖ်က္၍ မွန္မွန္ကန္ကန္ စီရင္ 
ခ်က္ခ်မွတ္စီရင္ႏိုင္ပါရန္ တရားေရးက႑ 
ကို ထိန္းေက်ာင္းတည့္မတ္ေပးေရး တိုက္ 
တြန္းေၾကာင္းအဆိုအား   ေျမာင္းျမၿမိဳ႕နယ္ 
ကိုယ္စားလွယ္ေဒၚခိုင္ဇင္ဦးက တိုင္းေဒသ 
ႀကီးလႊတ္ေတာ္တြင္ ေဖေဖာ္ဝါရီလ ၂ ရက္ 
ေန႔တြင္ တင္သြင္းခ့ဲသည္။

အဆုိအား တုိင္းတရားသူႀကီးဦးသန္းထြန္း 
က "ဘက္လိုက္တယ္၊ တရားမွ်တမႈမရိွဘူး၊ 
ဆံုးျဖတ္ခ်က္မမွန္ဘူး၊ တရားစီရင္ေရးမ႑ိဳင္ 
ယိမ္းယိုင္ေနတယ္၊ သုံးႏိုင္ပါတယ္။ လႊတ္ 
ေတာ္ကိုတင္ျပလိုတာက နာမည္ဆုိးဆိုတ့ဲ 
စကားလုံးကို အဆုိကထုတ္ေပးဖို႔ တင္ျပ 
အပ္ပါသည္" ဟု ဧရာဝတီတိုင္းေဒသႀကီး 
တရားသူႀကီးခ်ဳပ္ဦးသန္းထြန္းက လႊတ္ 
ေတာ္တြင္ ေဆြးေႏြးခ့ဲသည္။

"ကြၽန္မတို႔ ကိုယ္စားလွယ္ေတြထံမွာ 
လာေရာက္တိုင္ၾကားခံရမႈမ်ားေသာ ဌာနမွာ 
တရား႐ုံးမ်ား ျဖစ္သည္။ တရား႐ုံးမ်ားတြင္ 
တရားသူႀကီးမ်ားသည္ ၎တို႔၏ စာေရးမ်ား 
ႏွင့္ အမႈသည္မ်ား၏ေရွ႕ေနမ်ားႏွင့္ ပူေပါင္း 
လာဘ္ေပးလာဘ္ယူမႈမ်ား၊ ေပါင္းစားမႈမ်ား 
ရိွေနတာကို ၾကားသိေနေၾကာင္း၊ အမႈသည္ 

ထံ တုိက္႐ုိက္ေတာင္းခံျခင္းမရွိသည့္အတြက္ 
အဂတိလိုက္စားမႈကို ေဖာ္ထုတ္ရန္ ခဲယဥ္း 
ေနသည္။ ေပးႏိုင္ကတစ္မ်ဳိး၊ မေပးႏိုင္က 
တစ္မ်ဳိး၊ အမိန္႔ကုိအမ်ဳိးမ်ဳိးခ်လ်က္ လုပ္ 
ေဆာင္မႈမ်ားစြာ ရိွေနပါတယ္ဆိုတာ ျပည္သူ 
အမ်ား တုိင္ၾကားမႈမ်ားအရ သိရိွေနပါတယ္" 
ဟုု ေဒၚခိုင္ဇင္ဦီးက ေဆြးေႏြးခ့ဲသည္။

ယင္းအဆိုႏွင့္ပတ္သက္ၿပီး တိုင္းေဒသ 

ေျမာင္းျမကိုယ္စားလွယ္အဆိုအား တရားသူႀကီးခ်ဳပ္မွ 
လႊတ္ေတာ္တြင္ ေဆြးေႏြးရန္မသင့္ဟု ကန္႔ကြက္

ႀကီးအစိုးရက ေဖေဖာ္ဝါရီလ ၃ ရက္ေန႔  
လႊတ္ေတာ္တြင္ သေဘာထားအားတင္ျပရန္ 
ဆုံးျဖတ္ခ့ဲသည္။

တရား႐ံုးဆံုးျဖတ္မႈအား  မေက်နပ္ပါက 
ထပ္မံတိုင္ၾကားမႈမ်ားရိွႏိုင္ေၾကာင္း ဧရာဝတီ 
တိုင္း၊ တရားသူႀကီးခ်ဳပ္ဦးသန္းထြန္းက 
လႊတ္ေတာ္တြင္ ေျပာသည္။
(ကုုိးကား - http://www.mizzimaburmese.com)
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အမွတ္ (၂၄)

www.emref.org www.facebook.com/emrmyanmar

ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး 

လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ

သတင္းစာစဥ္

စုစည္းတင္ျပသူ

ပညာအလင္းပြင့္

ျမန္မာသုေတသန ေဖာင္ေဒးရွင္း

ဆက္သြယ္ရန္

၀၉-၂၆၀၀၀၇၅၁၉

၂

သတင္းဓာတ္ပံုု

ေဖေဖာ္ဝါရီ ၁၊ ၂၀၁၇

ဧရာဝတီတုုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္႐ံုုး 
တြင္ ယခင္က အေထြေထြအုုပ္ခ်ဳပ္ေရးဦးစီး 
ဌာနမွ ဝန္ထမ္းမ်ားကိုု လႊတ္ေတာ္႐ံုုးတာဝန္ 
မ်ား ထမ္းေဆာင္ေစရာမွ လာမည့္ဧၿပီလတြင္ 
လႊတ္ေတာ္႐ံုုးဝန္ထမ္း သီးသန္႔ထားကာ 
လုုပ္ငန္းတာဝန္ သီးျခားေဆာင္ရြက္မည္ျဖစ္ 
ေၾကာင္းသိရသည္။ 

"လႊတ္ေတာ္႐ံုုးဝန္ထမ္း အဖြဲ႔အစည္း 
အေနနဲ႔ သီးျခားခြဲၿပီးေတာ့ ေဆာင္ရြက္သြား 
မွာပါ။ ျပည္နယ္/တုုိင္းေဒသႀကီးအားလုုံးေရာ 
ျပည္သူ႔လႊတ္ေတာ္ေရာ၊ အမ်ဳိးသားလႊတ္ 
ေတာ္ေရာပါတယ္။  ျပည္ေထာင္စုုလႊတ္ 
ေတာ္႐ံုုး ၫႊန္ၾကားေရးမွဴးခ်ဳပ္က ဝန္ထမ္း 
အဖြဲ႔အစည္းအႀကီးအကဲအျဖစ္ တာဝန္ယူ 
သြားမယ္လိုု႔ MPU  (Myanmar Parliamen-
tary Union) အစည္းအေဝးကေန သိရပါ 
တယ္" ဟုု တိုုင္းေဒသၾကီးလႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒ 
ဦးေအာင္ေက်ာ္ခိုုင္က ေျပာၾကားသည္။ 

“ဒီဌာန(ေထြ/အုုပ္ဌာန)မွာပဲ ဆက္ေန 
မယ့္သူမ်ားတာေၾကာင့္ လႊတ္ေတာ္မွာ ဝန္ 
ထမ္းအင္အားနည္းသြားမွာရယ္၊ လႊတ္ေတာ္ 

႐ံုုးလုုပ္ငန္းကလည္း ရပ္ထားလိုု႔မရေတာ့ 
လက္ရွိလႊတ္ေတာ္ထဲမွာရွိတဲ့ ေထြအုုပ္ဝန္ 
ထမ္းေတြက   တစ္ႏွစ္တာဝန္ထမ္းေဆာင္ 
ေပးရပါမယ္" ဟုု ဧရာဝတီတုုိင္းေဒသႀကီး 
ေထြ/အုုပ္ဦးစီးဌာန ၫႊန္ၾကားေရးမွဴးဦးမ်ဳိး 
မင္းထြန္းက ရွင္းျပသည္။ 

ေထြ/အုုပ္ဦးစီးဌာနႏွင့္ သီးျခားခြဲျခား 
ေဆာင္ရြက္ၿပီးပါက တုုိင္းေဒသႀကီးႏွင့္ ျပည္ 
နယ္လႊတ္ေတာ္႐ံုုးမ်ားတြင္ ဖြဲ႔စည္းပံုုဝန္ထမ္း 
အင္အား ၁၂၄ ဦးရွိၿပီး တုုိင္းေဒသႀကီးမ်ား 
တြင္ ဖြဲ႔စည္းပံုု၏ ၃ ပံုု ၂ ပံုုႏွင့္ ျပည္နယ္မ်ား 
တြင္ ဖြဲ႔စည္းပံုု၏ထက္ဝက္ခန္႔ထားမည္ ျဖစ္ 
ေၾကာင္း၊ ဝန္ထမ္းခန္႔ထားျခင္း၊ ေျပာင္းေရႊ႕ 
ျခင္း၊ ရာထူးတိုုးျခင္းမ်ားကိုု လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒ 
၏ သေဘာထားမွတ္ခ်က္ျဖင့္ ျပည္ေထာင္စုု
လႊတ္ေတာ္႐ုုံးၫႊန္ၾကားေရးမွဴးခ်ဳပ္က တာဝန္
ယူေဆာင္ရြက္သြားမည္ျဖစ္ေၾကာင္း၊ လႊတ္ 
ေတာ္႐ံုုးႏွင့္ ေထြ/အုုပ္ဦးစီးဌာန သီးျခား 
ေဆာင္ရြက္ၿပီးပါက ဘတ္ဂ်က္ႏွင့္ေငြစာရင္း
မ်ားကိုုလည္း သီးျခားေဆာင္ရြက္မည္ျဖစ္ 
သကဲသိုု႔ ယူနီေဖာင္းလည္း ေျပာင္းလဲမည္ 
ျဖစ္ေၾကာင္း သိရသည္။ 
(ကုုိးကား - The Voice Daily ေကာက္ႏုုတ္တင္ျပသည္)

ေဖေဖာ္ဝါရီ ၂၊ ၂ဝ၁၇

ဒုုတိယအၾကိမ္ လႊတ္ေတာ္သက္တမ္း
တစ္ႏွစ္ျပည့္ခ်ိန္တြင္ မြန္ျပည္နယ္လႊတ္ 
ေတာ္က အတည္ျပဳထားေသာ အဆိုု ၂ဝ ကိုု 
ျပည္နယ္အစိုုးရက အျပည့္အဝ အေကာင္ 
အထည္မေဖာ္ႏိုုင္ေသးေၾကာင္း မြန္ျပည္ 
နယ္လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒ ေဒၚတင္အိက ေျပာ 
ၾကားသည္။ 

ဒုုတိယအၾကိမ္ လႊတ္ေတာ္သက္တမ္း 
တစ္ႏွစ္အတြင္း အဆိုု ၂၃ ခုု တင္သြင္းႏိုုင္ခဲ့ 
ၿပီး ေမးခြန္းေပါင္း ၁ဝ၁ ခုု ေမးျမန္းခဲ့ေၾကာင္း၊ 
တိုုင္ၾကားစာ ၄၈၆ ေစာင္ရွိၿပီး တိုုင္ၾကားစာ 
မ်ားကိုု အစိုုးရထံ လႊဲေျပာင္းသည့္ တိုုင္ၾကား 
စာ ၁၂၅ ေစာင္ရွိရာ ၅၈ ေစာင္ကုုိ အစုုိးရက 
ျပန္လည္ေျဖၾကား ရွင္းလင္းခဲ့ေၾကာင္း သိရ 
သည္။ 

လႊတ္ေတာ္တြင္ အတည္ျပဳထားေသာ 
အဆိုုမ်ားအနက္ ျပည္နယ္အစိုုးရအေနႏွင့္ 
လုုပ္ကိုုင္ႏုုိင္သည္မ်ားကိုု  ခ်က္ခ်င္းေဆာင္ 
ရြက္ႏိုုင္ေသာ္လည္း ျပည္နယ္အစိုုးရထံ 
တင္ျပရေၾကာင္း၊ မြန္ျပည္နယ္အစိုုးရအဖြဲ႔ဝင္ 
ျပည္နယ္သယံဇာတႏွင့္ သဘာဝပတ္ဝန္း
က်င္ထိန္းသိမ္းေရးဝန္ႀကီး ေဒါက္တာ 
မင္းၾကည္ဝင္းက ေျပာၾကားသည္။
(ကုုိးကား - The Voice Daily  ေကာက္ႏုုတ္တင္ျပသည္)

လႊတ္ေတာ္႐ံုုးဝန္ထမ္း သိီးသန္႔ထားမည္ အတည္ျပဳထားသည့္
အဆိုုမ်ားကိုု 
မြန္ျပည္နယ္အစုုိးရ 
အျပည့္အဝ 
အေကာင္အထည္
မေဖာ္ႏုုိင္

ကယားျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ ဥကၠ႒ 
ဦးလွေထြး ႏွင္႔ ျပည္သူ႔ေငြစာရင္း 
ေစာင့္ၾကည့္စစ္ေဆးေရး ေကာ္မတီ 
တို႔မွ ကယားျပည္နယ္အုပ္ခ်ဳပ္ေရး 
မွဴးေနအိမ္ ေဆာက္လုပ္ျခင္းၿပီးစီးမွဳ 
အား  ဇန္နဝါရီလ ၃၁ ေန႔က စစ္ေဆး 
ေနစဥ္။

(ကုုိးကား - ကယားျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ 
Facebook Page)
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ေဖေဖာ္ဝါရီ ၁၊ ၂ဝ၁၇ 

ေဒသဖြ႕ံၿဖိဳးေရးလုပ္ငန္းမ်ား ေဆာင္ရြက္ 
ရန္အတြက္ဟုဆုိကာ ရခုိင္ျပည္နယ္လႊတ္ 
ေတာ္က တစ္ၿမိဳ႕နယ္လွ်င္ က်ပ္သိန္း ၅ဝ စီ 
ေထာက္ပံ့ေပးခဲ့ေၾကာင္း သိရသည္။ ျပည္ 
ေထာင္စုလႊတ္ေတာ္က ခ်ေပးထားသည့္ 
ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္အသံုးစရိတ္တြင္ ပုိလွ်ံ 
ေနသည့္ေငြမ်ားကုိ ယခုကဲ့သုိ႔ ခြဲေဝေပးအပ္ 
လိုက္ျခင္းျဖစ္သည္ဟု သိရသည္။

"ဒီေလာက္ ေငြေၾကးေလာက္နဲ႔ ေဒသ 
ဖြ႕ံၿဖိဳးေရးေဆာင္ရြက္ဖို႔ဆိုတာက ႏွမ္းတစ္ေစ့ 
နဲ႔ ဆီျဖစ္လာမွာေတာ့ မဟုတ္ပါဘူး။ ဟာသ 
တစ္ခုလို႔ပဲ ကြၽန္ေတာ္ျမင္ပါတယ္"ဟု ဘူးသီး 
ေတာင္မဲဆႏၵနယ္မွ ကိုယ္စားလွယ္ ဦးထြန္း 

ေအာင္သိန္းက သူ႔အျမင္ကုိ ေျပာခဲ့သည္။ 
"သိန္း ၅ဝ တည္းနဲ႔ ေဒသဖြံ႕ၿဖိဳးေရး 

အတြက္ တစ္ခုမွေဆာင္ရြက္လို႔ရမွာ မဟုတ္ 
ပါဘူး။ ေနာက္ၿပီး မဲဆႏၵနယ္တစ္ခုမွာ 
အမွတ္(၁)မဲဆႏၵနယ္နဲ႔ အမွတ္(၂)မဲဆႏၵ 
နယ္ဆုိၿပီး လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္ႏွစ္ 
ေယာက္စီရွိေတာ့ တစ္ေယာက္စီကုိ ၂၅ 
သိန္းပဲရမွာပါ။ ဒါေပမယ့္ ဒီပုိက္ဆံကိုေတာ့ 
ကြၽန္ေတာ္တို႔မဲဆႏၵနယ္မွာ လံုးဝလိုအပ္တဲ့ 
ေနရာတစ္ခုခုကုိရွာၿပီးေတာ့ အေထာက္အ 
ကူျဖစ္ေအာင္ သုံးစြဲသြားဖုိ႔ ကြၽန္ေတာ္ 
စဥ္းစားထားပါတယ္"ဟု ေက်ာက္ျဖဴမဲဆႏၵ 
နယ္မွ ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ 
ဦးေက်ာ္လြင္က ေျပာသည္။
 (ကုုိးကား - နိရၪၥရာ http://burmese.bnionline.net/)

သတင္းတို
 ဒုုတိယအၾကိမ္ ကယားျပည္နယ္လႊတ္ 

ေတာ္ စတုုတၳပံုုမွန္အစည္းအေဝးကိုု ၂ဝ၁၇ 
ခုုႏွစ္၊ ေဖေဖာ္ဝါရီလ ၂၂ ရက္ေန႔တြင္ 
က်င္းပမည္ျဖစ္ေၾကာင္း သိရသည္။ 
(ကုုိးကား - ကယားျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ Facebook Page)

 ဧရာဝတီတုုိင္းေဒသႀကီ္းလႊတ္ေတာ္ 
စတုုတၳပံုုမွန္အစည္းအေဝး ပထမေန႔၌  
တပ္မေတာ္သား လႊတ္ေတာ္ကိုုယ္စားလွယ္ 
၂ ဦးက ေမးခြန္းမ်ား စတင္ေမးျမန္းခဲ့သည္။ 
တပ္မေတာ္သား လႊတ္ေတာ္ကိုုယ္စားလွယ္ 
ဗိုုလ္မွဴးေအာင္ေက်ာ္မိုုးက ပုုသိမ္ၿမိဳ႕႔နယ္၊ 
ဖိုုးေရႊျမကုုန္း- သဲဂရက္ ေက်းရြာခ်င္းတက္ေ
က်ာက္ခင္းလမ္းကိုု အဆင့္ျမႇင့္တင္ေပးႏိုုင္ 
ျခင္း ရွိ/မရွိ ေမးခြန္း၊ တပ္မေတာ္သားကိုုယ္
စားလွယ္ဗိုုလ္ႀကီးေက်ာ္ထြန္းက အဂၤပူၿမိဳ႕ 
နယ္၊ ဘြက္ေက်းရြာအုုပ္စုုရွိ တတက (၅) 
မူလတန္းေက်ာင္းတြင္ ေက်ာင္းေဆာင္သစ္ 
တစ္ေဆာင္ ေဆာက္လုုပ္ေပးႏုုိင္ျခင္း ရွိ၊ မရွိ 
ေမးခြန္းတိုု႔ကိုု ေမးျမန္းခဲ့သည္။ အဆိုုပါ 
လမ္းႏွင့္ေက်ာင္းသည္ တပ္နယ္ေျမမ်ားႏွင့္ 
ထိစပ္ေသာ ဧရိယာမ်ားတြင္ရွိေၾကာင္း တိုုင္း 
ေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ကိုုယ္စားလွယ္ တစ္ဦး 
က ရွင္းျပသည္။ 
 (ကုုိးကား - The Voice Daily  ေကာက္ႏုုတ္တင္ျပသည္)

ဇန္နဝါရီ ၂၈၊ ၂၀၁၇

ကရင္ျပည္နယ္ရွိ ေက်းလက္ေဒသခ်င္း 
ဆက္လမ္းေဖာက္လုုပ္ရာတြင္ ေကာင္းမြန္ 
ေသာ နည္းလမ္းမ်ား ရရွိေစရန္အတြက္ 
ေက်းလက္လမ္းမ်ား ဖြံ ႔ၿဖိဳးေရးဆိုုင္ရာ မဟာ 
ဗ်ဴဟာမူၾကမ္းအတြက္ အၾကံဉာဏ္ရယူျခင္း 
အလုုပ္႐ံုုေဆြးေႏြးပြဲကိုု ဇန္နဝါရီ ၂၆ ရက္ေန႔ 
က ဘားအံျမိဳ႕နယ္တြင္ က်င္းပခဲ့သည္။

ယင္းအစည္းအေဝးသိုု႔ ကရင္ျပည္နယ္ 
အစုုိးရအဖြဲ ႔ဝင္မ်ား၊ ဌာနဆိုုင္ရာမ်ား၊ ကရင္ 
ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ကုုိယ္စားလွယ္မ်ား အပါ 

အဝင္ ၆၀ ခန္႔ တက္ေရာက္ခဲ့ေၾကာင္း၊ ေဆြး 
ေႏြးပြဲတြင္ ေက်းလက္ေဒသခ်င္းဆက္လမ္း
မ်ားႏွင့္ပတ္သက္၍ ကရင္ျပည္နယ္ ေက်း
လက္ေဒသဖြံ ႔ ၿဖိဳး တုုိးတက္ေရးဦးစီးမွဴးက 
ေဒသအတြင္း ေဆာင္ရြက္ေနမႈမ်ား၊ ေဆာင္ 
ရြက္ရန္ရွိသည္မ်ားကိုု ရွင္းျပခဲ့သည္။

လႊတ္ေတာ္ကုုိယ္စားလွယ္မ်ားက ေဒသ 
တြင္းလမ္းမ်ား၏ အာမခခံ်က္ႏငွ္ပ့တသ္က္၍ 
ေမးျမန္းျခင္း၊ တင္ဒါေခၚယူရာတြင္ ေဒသခံ 
ကုမၸဏီမ်ားကိုု ဦးစားေပးစဥ္းစားရန္ တင္ျပ 
ျခင္း၊ သဘာဝပတ္ဝန္းက်င္ထိခုုိက္မႈ အနည္း 
ဆံုုးျဖစ္ေအာင္ တိုုက္တြန္းေျပာၾကားျခင္း၊ 

လမ္းမ်ားအဆင့္အတန္းမီေအာင္ ေဖာက္ 
လုုပ္ရန္ အႀကံျပဳေဆြးေႏြးခဲ့သည္။ 

"ခုုလိုု အစိုုးရအဖြဲ႔အစည္းေတြရယ္၊ 
လႊတ္ေတာ္ကိုုယ္စားလွယ္ေတြရယ္၊ ဌာန 
ဆိုုင္ရာရယ္ ေတြ႕ဆံုုပူးေပါင္းၿပီး ေရွ႕ဆက္ 
လုုပ္ရမယ့္ ေက်းလက္ေဒသဖြံ ႔ၿဖိဳးေရးေတြ 
ကိုု ေဆြးေႏြးျခင္းျဖင့္ အက်ဳိးရွိလာပါလိမ့္ 
မယ္၊ ရရွိလာတဲ့မူၾကမ္းကိုု ျပည္ေထာင္စုု 
လႊတ္ေတာ္ဆီတင္ျပသြားမွာပါ" ဟုု ကရင္ 
ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ ဥကၠ႒ ဦးေစာခ်စ္ခင္က 
ေျပာၾကားသည္။ 
(ကုုိးကား - The Voice Daliy ေကာက္ႏုုတ္တင္ျပသည္)

ေဒသဖြံ႕ၿဖိဳးေရးလုပ္ငန္းမ်ားေဆာင္ရြက္ရန္ဟုဆိုကာ ရခိုင္ျပည္နယ္

လႊတ္ေတာ္က တစ္ၿမိဳ႕နယ္လွ်င္ က်ပ္သိန္း ၅ဝ ေပး

ကရင္ေက်းလက္ဖြံ ႔ၿဖိဳးေရး မဟာဗ်ဴဟာေဆြးေႏြး
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ေဖေဖာ္ဝါရီ ၃၊ ၂၀၁၇ 

၂ဝ၁၅ အေထြေထြ ေရြးေကာက္ပြဲတြင္ 
တပ္မေတာ္ကာကြယ္ေရးဦးစီးခ်ဳပ္က အ 
မည္စာရင္း တင္သြင္းထားေသာ တိုုင္း 

ေဒသႀကီး သုုိ႔မဟုုတ္ ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ 
တပ္မေတာ္သား လႊတ္ေတာ္ကိုုယ္စားလွယ္ 
(၉)ဦးတိုု႔ကိုု အမည္စာရင္းေျပာင္းလဲ 
လိုုေၾကာင္း တိုုင္းေဒသႀကီး သိုု႔မဟုုတ္ ျပည္ 
နယ္လႊတ္ေတာ္ ဥပေဒပုုဒ္မ ၃၃ ႏွင့္အညီ 

အေၾကာင္းၾကားခ်က္အရ ျပည္ေထာင္စုုေရြး 
ေကာက္ပြဲေကာ္မရွင္ကစိစစ္ၿပီး ယွဥ္တြဲေဖာ္ 
ျပပါအတိုုင္း အစားထိုုး ေျပာင္းလဲလိုုက ္
သည္။ 

     

တိုုင္းေဒသႀကီး သိုု႔မဟုုတ္ ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ 
တပ္မေတာ္သားကိုုယ္စားလွယ္(၉)ဦး အစားထိုုးေျပာင္းလဲ

ကယားျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္

၁။ ၾကည္း ၂၆၇၂၄ (အစား) ၾကည္း ၂၂၀၀၀

ဗိုုလ္မွဴးမင္းသူ ဗိုုလ္မွဴးႀကီးျမင့္ေဝ

စစ္ကိုုင္းတိုုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္

၂။ ၾကည္း ၃၆၀၀၁ (အစား) ၾကည္း ၄၆၃၁၂

ဗိုုလ္ႀကီးဝင္းမင္းေအာင္ ဗိုုလ္ႀကီးသက္ေဇာ္လင္း

၃။ ၾကည္း ၃၆၀၁၀ (အစား) ၾကည္း ၅၀၁၇၂

ဗိုုလ္ႀကီးခန္႔ဟိန္း ဗိုု္လ္ႀကီးရန္မ်ိဳးေအာင္

တနသၤာရီတိုုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္

၄။ ၾကည္း ၄၃၂၅၉ (အစား) ၾကည္း ၂၆၉၃၄

ဗိုုလ္ႀကီးသက္ႏိုုင္စိုုး ဗိုုလ္မွဴးႀကီးေက်ာ္ေဇယ်

ပဲခူးတိုုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္

၅။ ေလ ၃၀၈၈ (အစား) ေလ ၂၈၅၅

ဗိုုလ္မွဴးရန္ႏိုုင္စန္း ဗိုုလ္မွဴးေက်ာ္သူရ

ရခိုုင္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္

၆။ ၾကည္း ၃၀၈၆၀ (အစား) ၾကည္း ၃၀၄၃၁

ဒုုတိယဗိုုလ္မွဴးႀကီးမင္းဦး ဒုုတိယဗိုုလ္မွဴးႀကီးျမတ္မင္းေထြး

ရန္ကုုန္တိုုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္

၇။ ၾကည္း ၃၆၂၅၈ (အစား) ၾကည္း ၃၆၄၇၄

ဗိုုလ္မွဴးစံသာေနေအာင္ ဗိုုလ္မွဴးကိုကိုုလတ္

ရွမ္းျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္

၈။ ၾကည္း ၃၅၆၉၉ (အစား) ၾကည္း ၄၇၆၉၀

ဗိုုလ္ႀကီးေအာင္ေက်ာ္ျမင့္ဝင္း ဗိုုလ္ႀကီးေအာင္သက္ဦး

၉ ။ ၾကည္း ၅၁၄၇၇ (အစား) ၾကည္း ၁၉၃၁၅

ဗိုုလ္ႀကီးျမတ္မင္းေအာင္ ဗိုုလ္မွဴးႀကီးမင္းမင္းလြင္

(ကုုိးကား- ျပည္ေထာင္စုုေရြးေကာက္ပြဲေကာ္မရွင္ ေၾကညာခ်က္အမွတ္ ၄/၂၀၁၇၊ ျမန္မာ့အလင္း)   


